
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - De sector Familie
& Jeugd bij het ministerie van
Sociale Ontwikkeling, Arbeid en
Welzijn (SOAW) is stuurloos.
Dat blijkt uit de overdrachtsrap-
portage van de voormalige mi-

nister van SOAW, Jeanne-Marie
Francisca. ,,De ‘outcomes’ van
deze sector zijn vaag. Ook de
samenleving weet weinig van en
over de sector Familie & Jeugd”,
aldus de ex-minister. Er is niet
alleen discussie over de persone-
le bezetting, maar ook over de
invulling van de taken en be-
voegdheden. 

In 2011 werd een business-
plan goedgekeurd door de mi-
nisterraad, maar zonder voor-
overleg met het Georganiseerd
Overleg in Ambtenarenzaken
(GOA), andere organisatie-
onderdelen zoals de beleidsorga-
nisatie, noch met de vakbond en
zonder enige evaluatie. Francis-

ca: ,,Met het creëren van een
tweede businessplan zijn er
twee aparte sectoren gecreëerd,
namelijk sector Sociale Ontwik-
keling en sector Familie &
Jeugd, in plaats van één sector
Sociale Ontwikkeling, met als
argument ‘the span of control’,
omdat anders één sector te groot
zou zijn. Een gevolg hiervan is
dat er tegenwoordig twee secto-
ren zijn die in feite hetzelfde
dien. Dit leidt tot extra kosten
door bijvoorbeeld extra sectordi-
recteuren. De inrichting van de
organisatie is niet in balans. Zo
heb je een inspectie bij Familie
& Jeugd, terwijl dit bij de sector
Sociale Ontwikkeling niet het

geval is. Er is bovendien overlap
tussen de sector Familie & Jeugd
en PSI Skuchami. Opvallend is
dat bij de sector Familie & Jeugd
voornamelijk ex-ambtenaren
van directie Jeugd en Jongeren
zijn geplaatst.”

Bij het aantreden van Francis-
ca was de interim-directeur van
de sector Familie & Jeugd door
haar voorganger op non-actief
gesteld en het was niet duidelijk
hoe de sector werd aangestuurd.
De sector was bovendien ver-
spreid over verschillende loca-
ties zoals Santa Rosa, Zeelandia,
Centra Familie & Jeugd en het
Apna-gebouw. Uit onderzoek
van de Stichting Overheidsac-

countantsbureau (Soab) is geble-
ken dat de sector subsidie ver-
leent aan instanties, maar dat dit
niet transparant gebeurt.

Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Vanuit de overheid
is een plan geïnitieerd om zon-
nepanelen op scholen aan te
brengen. Dat laat Aqualectra we-
ten. 

,,Het is een idee vanuit het
ministerie van Financiën. De
overheid wil de energiekosten

van de scholen drukken. We zit-
ten momenteel in de prille voor-
bereiding van het project om
scholen te voorzien van zonne-
panelen. ”

,,Maar er moet allereerst

onderzoek gedaan worden naar
welke scholen en hoeveel scho-
len. De wie-, waar- en wanneer-
vragen worden nu behandeld
door een projectleider en door
de directie. Zij bedenken 

momenteel een structuur”, 
aldus de woordvoerder van
Aqualectra, Sharo Bikker.

Over het vervolg van het |
traject vertelt Bikker: ,,Wij heb-
ben nog geen planning, maar

zodra het plan gereed is, wordt
het voorgelegd aan de minister.
Wij verwachten dat er begin
2015 gestart gaat worden met
het project. ”

,,De offerte en de aanbeste-
ding zullen waarschijnlijk voor
het einde van het jaar zijn inge-
diend bij het ministerie.”
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Rendement
APC eerste
halfjaar 4%
In eigen land ‘weinig tot geen activiteit in 
lokale economie waarneembaar’

Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Het Algemeen Pensioenfonds van Curaçao
(APC) behaalde over de eerste helft van het jaar 2014 een
beleggingsresultaat van 4,0 procent.

Het pensioenvermogen en
het belegd vermogen van het
fonds bedroegen respectievelijk
4.446 miljoen en 4.350 miljoen
gulden, waarvan 2.161 miljoen
belegd in het binnenland en
2.189 miljoen in het buitenland.

APC boekte een rendement
van 4,3 procent op haar buiten-
landse beleggingsportefeuille in
het tweede kwartaal. Ter vergelij-
king: over dezelfde periode
boekte de Amerikaanse S&P
500 een waardestijging van 5,2
procent en de MSCI EMU,
graadmeter van de aandelen-
markten in de eurozone, boekte
een waardestijging van 3,4 pro-
cent. En de MSCI Emerging
Markets steeg met 6,7 procent. 

,,In het binnenland bleven de
mogelijkheden beperkt en was
weinig tot geen activiteit in de lo-
kale economie waarneembaar”,
stelt APC in een persbericht.
Wederom werden fondsen uit-
gezet in deposito’s bij de lokale
financiële instellingen die echter

een laag interestpercentage heb-
ben. Het rendement op de
binnenlandse beleggingen van
het fonds bedroeg 1,1 procent
per eind juni 2014.

De directie van het Algemeen
Pensioenfonds van Curaçao
geeft een samenvatting van de
beleggingsresultaten van het
fonds over het tweede kwartaal
en eerste halfjaar van 2014 en de
dekkingsgraad per 30 juni 2014
evenals de ontwikkeling op de fi-
nanciële markten tot en met juni
2014.

Aan het eind van het tweede
kwartaal bedroeg de zogeheten
dekkingsgraad van het Alge-
meen Pensioenfonds van Cura-
çao 101 procent. De dekkings-
graad is gedefinieerd als de ver-
houding tussen het beschikbare
vermogen en de voorziening
pensioenverplichtingen en geeft
de mate aan waarin het fonds in
de toekomst aan de opgebouwde
pensioenverplichtingen kan vol-
doen.

Direct resultaat dementiecongres
Door Els Kroon
Willemstad - Het Eerste Caribi-
sche Dementiecongres met de
titel ‘Samen vinden wij de weg’,
dat zaterdag werd besloten, le-
verde meteen resultaat op. Na
drie pittige dagdelen van lezin-
gen, netwerken en brainstorm-
sessies zijn in gezamenlijk over-
leg met de 128 deelnemers drie
speerpunten geformuleerd, die
moeten leiden tot een zorgpad
voor het onderkennen en behan-
delen van dementiepatiënten en
het voorlichten en instrueren
van hun verzorgers op Curaçao.
Een groot aantal sprekers lichtte
de diverse aspecten van de ziekte
toe. 

De onderwerpen varieerden
van de geschiedenis van de de-
mentiezorg op Curaçao, demen-

tie in de huisartsenpraktijk, de
hulpverlening thuis, de ervarin-
gen van een familielid en de re-
sultaten van een onderzoek naar
het aantal gevallen van de ziekte
op Curaçao, tot de diagnosestel-
ling, verpleging in een tehuis en
ziekenhuisopname. Ook de er-
varingen op Aruba, die mogelijk
tot voorbeeld kunnen dienen,
passeerden de revue.

De brainstormsessies die in
drie groepen werden gehouden,
elk met vertegenwoordigers van
de diverse disciplines, bleken
vruchtbaar. 

Knelpunten, zoals de niet-op-
timale samenwerking tussen de
betrokken zorgverleners en de
gebrekkige voorlichting aan de
bevolking, werden benoemd en
oplossingen werden, vaak naar

voorbeeld van de besproken
Nederlandse situatie, gevonden
en beschreven.

Aan het einde van het congres
is het doel bereikt: een zorgpad
is in grove lijnen uitgestippeld
met duidelijke inbreng van
mensen uit het veld, begeleid
door specialisten uit Curaçao,
Nederland en Aruba. Het uitge-
werkte document over de voor-
genomen nieuwe samenwer-
king, de landelijke sociale kaart
en de regie van het zorgpad zal
worden aangeboden aan beleid-
smakers en ziektekostenverze-
keraars.

Zaterdag in de AD Wikènt-
uitgave van deze krant een uitge-
breid verslag van de besproken
aspecten van de ziekte, die ons
allemaal aangaat.

Plan voor zonnepanelen op scholen

‘Familie & Jeugd’ stuurloos


